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Ha ERP

denk ik @)...

Vwb onderstaand:

1. Hij gaf aan dat er wordt nagedacht over eventuele versnelling van Astra Zeneca. Verder niet al te veel over doorgepraat,
zal vast in de overleggen op tafel komen zo mogelijk.

Nu zag ik wel ergensdat AZ niet hele goede, versnipperde informatie aanlevert bij EMA. Dus mogelijk is die tijdlijn van

goedkeuring begin februari nog wel reéel.

We moeten denk ik met zijn allen in de gaten houden hoe snel eea gaat vwb de goedkeuring en levering van AZ. En

RIVM scherp houden op strakke planningen.
2. Overigens zat ik afgelopen vrijdag in een tactisch overleg van RIVM met Movianto. Dit leek mij te tactisch voor mij, ging

echt over de dagelijkse beleveringen en papieren. Ik ga morgen wel even bellen met de dame van het RIVM om na te

gaan hoe ik het beste geinformeerd kan worden over de logistiek vwb de beleveringen.
Voor ons gaat het vooral over de vragen hoeveel men dagelijks kan vervoeren, of men het kan bijbenen met de

leveringen.
Vraagje vwb de spuiten/naalden leveringen ligt nog bij het RIVM voor IEE.

Ik heb ook contact met hierover, zij heeft het concept OMT/GR advies.

Tot zover,
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Debat hebben we gisteren goed overleefd. Was goed om te zien dat alle acties om vaccinatie kwetsbaren zoveel mogelijk naar

voren te brengen, het effect had dat de Kamer eigenlijk nauwelijks kritiek hierop kon hebben.

We gaan natuurlijk door en hebben meteen weer een paar uitvoeringsissues waar we wel goed op voorbereid moeten zijn.

1. Goedkeuring en toelating Astra Zeneca en start uitvoering met deze vaccins: het zou zomaar kunnen dat de goedkeuring
en toelating van Astra er eind januari ligt. Tot nu toe hebben jullie alle planningen op 8 februari staan. Het zou zomaar

kunnen dat eind januari (ruim een week eerder) de toelating er al is en de vaccins geleverd worden.

Hoe bereiden jullie je voor op snellere levering van Astra bij de GGD en prikken van bijv. de huisartsen als eerste

(hebben zij ook hun zin @), de medewerkers van rest verpleegzorg/WMO/wijkverpleging?
Is daar een scenario dat dit eerder kan beginnen dan 8 februari?

Ik hoor graag, kan ik mogelijk even sparren/bellen met €én van jullie of iemand die hier mee bezig is?

2. Gisteravond gaf de minister in het debat vwb flexibel voorraadbeheer aan dat RIVM zoveel mogelijk risico’s neemt met

het leveren van de vaccins (hoeveel tweede vaccins moeten er ap de plank liggen, afgaande op leveringszekerheid? Ik

heb wel eens 60/70% gehoord.
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— verneem ’ »n en Shao e me een _ gaanem komende dagen ook wel op agenda’s bij
de minister e.d. komen.

Idem, kan ik ff sparren...?

Wij horen graag.

Groeten,

| COVID-19 Vaccinatie |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |
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